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MØTEPROTOKOLL 
RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

 
 

Møtedato: 24.10.2018 
Møtestad: Kommunestyresalen 
Møtetid: 15.00 - 17.00 
 
 
 
 

Møtedeltakarar: 
  

Medlemmer Parti Rolle 

Frode O. Kallestad Dyvik KRF Utvalsleiar 

Anne Christin Eide AP Nestleiar 

Kristin Lyngmo  Medlem 

Ida Carlsen Eide Aabrek  Medlem 

  
 
Andre møtande: 
Solrun Hauglum, sekretær og kommunalsjef/prosjektleiar 
Åse Elin Myking, ass. rådmann 

 

 
 
 

Saksliste 
 
SAKSNR TITTEL 

 
15/2018 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 

16/2018 GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL 

17/2018 DRØFTINGAR/ORIENTERINGAR 

18/2018 RÅDMANNEN SITT FRAMLEGG TIL BUDSJETT 2019 - UTTALE FRÅ RÅD FOR MENNESKE 
MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

19/2018 MOGELEGHEITSSTUDIE BYGG FOR HELSE OG OMSORG 
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15/2018: GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 
 
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne  24.10.2018 
 
Behandling: 
 
 
RFF - sak 15/2018 Vedtak/Tilråding: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
16/2018: GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Protokollen vert godkjent slik han ligg føre. 
 
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne  24.10.2018 
 
Behandling: 
 
 
RFF - sak 16/2018 Vedtak/Tilråding: 
 
Protokollen vert godkjent slik han ligg føre. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
17/2018: DRØFTINGAR/ORIENTERINGAR 
 

 
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne  24.10.2018 
 
Behandling: 
Prosjektleiar og kommunalsjef Solrun Hauglum orienterte om status i prosjektprogrammet "Lev Vel i 
Vaksdal". 
 

 Orientering om status for "Lev Vel i Vaksdal" v/ prosjektleiar og kommunalsjef Solrun Hauglum 
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RFF - sak 17/2018 Vedtak/Tilråding: 
 
Saka vert tatt til orientering. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
18/2018: RÅDMANNEN SITT FRAMLEGG TIL BUDSJETT 2019 - UTTALE FRÅ RÅD FOR MENNESKE 
MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne tek rådmannen sitt budsjettframlegg for 2019 til 
orientering.  
 
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne  24.10.2018 
 
Behandling: 
Ass. rådmann Åse Elin Myking presenterte rådmannen sitt budsjettframlegg for 2019 og svara på 
spørsmål. 
 
RFF - sak 18/2018 Vedtak/Tilråding: 
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne tek rådmannen sitt budsjettframlegg for 2019 til 
orientering.  
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
19/2018: MOGELEGHEITSSTUDIE BYGG FOR HELSE OG OMSORG 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne tek saka til orientering, og har følgjande innspel:  
 
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne  24.10.2018 
 
Behandling: 
Kommunalsjef/prosjektleiar Solrun Hauglum orienterte om mogelegheitsstudie for bygg innan helse 
og omsorg, vedlegg til budsjettframlegg 2019.  
 
RFF - sak 19/2018 Vedtak/Tilråding: 
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne tek saka til orientering, og har følgjande innspel: 
alternativ 2 framstår som det beste alternativet sett frå brukarperspektivet og i forhold til 
driftsutgifter.  
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--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
Eventuelt: 
· Spørsmål om kommunen sine rutinar rundt rapportering av psykisk utviklingshemma. Rådet 

ønskjer orientering om dette på neste møte. 
· Råd for menneske med nedsett funksjonsevne har merka seg at Eldrerådet vart invitert inn i 

arbeidsgruppa som vart skipa for å arbeida med budsjett. Rådet ønskjer å verta medtekne på 
lik linje med Eldrerådet i denne typen arbeidsgrupper.  

· Leiar Frode og sekretær Solrun har vore i kontakt med Kyrkjeleg fellesråd angåande tilkomst 
til Dale kyrkje. Frode følgjer saka opp.  
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